

VBP Observation Questions Response Simplified Chinese Language-Helper

English VBP Observation Question	Simplified Chinese Translated VBP Observation Question
<p>Has the patient experienced urinary incontinence in the past 3 days?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes, this is the first time it happened. • Yes, the patient is usually incontinent • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者是否曾出现尿失禁？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是，这是首次尿失禁。 • 是，患者经常尿失禁。 • 否 • 无法确定
<p>Did the patient's urine change color in the last 3 days? *</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者的尿液颜色是否有变？ *</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Did the patient's urine develop a foul odor in the last 3 days?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者的尿液是否出现恶臭？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Has the patient experienced urinary discomfort in the last 3 days?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者是否有过小便时不适？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Please ask your patient to rate the intensity of pain today*</p> <ul style="list-style-type: none"> • No pain (0) • Mild (1-3) • Moderate (4-6) • Severe (7-10) • Worst pain possible (10+) • Cannot determine 	<p>请让患者对今天的疼痛程度进行评级*</p> <ul style="list-style-type: none"> • 没有疼痛 (0) • 轻度疼痛 (1-3) • 中度疼痛 (4-6) • 重度疼痛 (7-10) • 最严重疼痛 (10+) • 无法确定
<p>*Pain scale provided in app and keycard.</p>	<p>*应用程序和关键词汇卡提供疼痛量表。</p>
<p>Please ask your patient if they have problems breathing.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes, this started in the last 3 days. You must call to report immediately. • Yes, it is how they usually breathe • No • Cannot determine 	<p>请询问患者是否出现呼吸困难的情况。</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是，最近 3 天开始出现。您必须立即致电报告。 • 是，他们的呼吸经常会这样 • 否 • 无法确定

VBP Observation Questions Response Simplified Chinese Language-Helper

<p>Has the patient gone to the Emergency Department in the last 3 days?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者是否曾去过急诊室？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Has your patient gone to an urgent care center in the last 3 days?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>最近 3 天内，患者是否曾去过紧急护理中心？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Does the patient have cold and damp skin?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>患者皮肤是否发冷潮湿？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Does the patient complain of shivering or feeling very cold?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes • No • Cannot determine 	<p>患者是否表示身体发抖或感觉很冷？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是 • 否 • 无法确定
<p>Does the patient seem confused?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes, this started in the last 3 days. You must call to report immediately. • Yes, it is how they usually are • No • Cannot determine 	<p>患者是否看起来有些意识混乱？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是，最近 3 天开始出现。您必须立即致电报告。 • 是，他们经常这样 • 否 • 无法确定
<p>Does the patient complain of swelling in the ankles/feet?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes, more swelling than usual in the last 3 days. You must call to report immediately. • Yes, it is how they usually are • No • Cannot determine 	<p>患者是否抱怨脚踝/脚部肿胀？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 是，最近 3 天较平时肿胀得更为严重。您必须立即致电报告。 • 是，他们经常这样 • 否 • 无法确定
<p>Does the plan of care require that the patient is weighed daily?</p> <ul style="list-style-type: none"> • No • Yes <p>⇒ [If yes] Has the patient gained more than 3 pounds in 24 hours or more than 5 pounds in a week?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Yes. You must call to report immediately. 	<p>治疗计划是否要求患者每天称量体重？</p> <ul style="list-style-type: none"> • 否 • 是 <p>⇒ [如果回答“是”] 患者体重是否在 24 小时内增加了 3 磅或一周内增加了 5 磅？</p>

VBP Observation Questions Response Simplified Chinese Language-Helper

<ul style="list-style-type: none">• No• Cannot determine	<ul style="list-style-type: none">• 是。您必须立即致电报告。• 否• 无法确定
<p>Does the patient complain of cold-like symptoms? *</p> <ul style="list-style-type: none">• Yes, it started in the last 3 days.• Yes, they usually have these symptoms• No• Cannot determine	<p>患者是否抱怨出现感冒类似症状? *</p> <ul style="list-style-type: none">• 是，最近 3 天开始出现。• 是，他们经常出现这些症状• 否• 无法确定